
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Ylva Mellin, vice ordförande 

Lina Falk, sekreterare  

Peter Mattsson, hästskovarpa 

Maria Mattsson, valberedningen 

Bernt Augustsson, valberedningen 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

Med anmält förhinder: 

Barbro Wettersten, valberedning 

Lars Håkansson, kassör 

Mikael Nilsson, gotländska idrotterna 

 

 

 

Protokoll nr 7 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2025-01-15 

 

§ 91. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte och önskade samtliga god 

fortsättning.  

 

Ett extra varmt välkomnande till Maria Mattsson och Bernt Augustsson från valberedningen 

som deltar på dagens möte.  

§ 92. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 93. Protokolljustering. Protokoll 2024-12-05. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 94. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes därefter.  
 
§ 95. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 96. Återstartsstöd.  
Inga ansökningar för återstartsstöd aktuella att hantera.  
 
VU beslutade att denna punkt framöver stryks som en stående punkt på kommande VU-
sammanträden.  
 
§ 97. Rapporter 
Ordförande 



• Har tagit del av organisationsplan inför SM-tävlingarna 2025. Från Gotlands VF, Berne 
Appelqvist 

• Har tillsammans med Berne Appelqvist författat utskick till samtliga varpaklubbar 
gällande SM-tävlingarna 2025 

• Avtalsförslag för SM på Stangmalmen är skrivit tillsammans med Jan Larsson och det 
är skickat till Emma Jakobsson 

• Löpande arbete 
 
Ylva Mellin 

• Inget nytt 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör (inskickad inför mötet) 

● Angående ekonomiskt stöd så skall samtliga rapporteras senast den sista februari. 
Skrivelser kopplat till detta från Peter Eriksson är bifogat dagens möte 

● Yvonne Lindvall vill att vi kan koppla Fortknox genom filöverföring, så att det inte blir 
så mycket dubbelarbete, då vi har många betalningar. 
 
VU beslutade att för en summa på 750 kr/år köpa in en förbättring till 
bokföringssystemet som idag används. Detta innebär att man via en bankintegration 
med bokföringssystemet kan effektivisera och automatisera våra betalningar och 
årsredovisningar. 
 

Peter Mattsson 
• Träffat RF/SISU för information om Idrottonline 

 

Mikael Nilsson (inskickad inför mötet) 

• Gutnisk Idrott kommer att vara med på Hansedagarna 5-8 juni 2025 

• Bollkursen börjar med start den 4 februari i 5 tisdagar och slutar den 4 mars 
 
Varpakonsulenten 
Har gjort: 

• Skickat nulägesanalys och jämlikhetsplan till Svenska spel 
• Diverse kansliarbete 
• Beställt varpor 
• Skickat julklappar 
• Löpande arbete 

 
§ 98. SM 2025 och framåt 

SM i Hästskovarpa kommer att arrangeras som en endagstävling i Arvika den 19 juli.  

 

SM i metallvarpa kommer arrangeras på Stangmalmen med Svenska Varpaförbundet 

tillsammans med Gotlands Varpaförbund som huvudarrangörer. Ett utskick är skickat till 



samtliga föreningar för förfrågan om hjälp vid SM-tävlingarna, ett svar inkommit i 

dagsläget. 

§ 99. Valberedning 

Valberedningens arbete fortsätter.  

Försök att hitta en ny kassör pågår. 

 

Valberedningen kommer att ha ett möte under nästa vecka.  

 

§ 100. Ekonomi, Projektstöd 65+, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

Remiss utskickad från RF/SISU gällande förändringar jämfört med nuvarande stödsystem.    

Möjlighet att inkomma med remissvar senast den 2 februari.  

 

Samtliga i VU får i uppdrag att läsa igenom dokumentet som skickats ut och innan 22 januari 

inkomma med synpunkter till kansliet.  

 

Lars Henriksen tillsammans med Jan Larsson sammanfattar därefter ett remissvar.   

 

§ 101. Beslut om inköp 

Inget nytt.  

 

§ 102. Nabben 

Nabben nr 1/25 har manusstopp den 15 februari. En uppmaning att samtliga skriver 

någonting till kommande Nabben.  

 

§ 103. Förbundsmöte 29-30 mars 2025 

Inget nytt.  

 

§ 104. Övriga frågor 

Hästskovarpaförbundets årsmöte 

Datum för årsmötet för Hästskovarpaförbundet är ännu inte fastställt. Kommuniceras ut så 

fort datum är bestämt.  

§ 105. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte blir istället den 13 februari kl 18.45 via teams.  

§ 106. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

15 januari 2025 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


